
 Exmo. Ajuntament de Castelló de la Plana  

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE
DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 29 D'ABRIL DE 2019

Núm. i Classe de Sessió: 04/2019. Ordinària.

Dia i hora: 29/04/2019 19: 30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

SR. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup Municipal Socialista

VOCALS

Veïns Designats Partits Polítics

 SRA MARIA VALVERDE  DAMIA  Grup Municipal Popular

SRA. EVA  FORÉS CASTELL  Grup Municipal  CSeM

Representants Associacions Veïnals

SR. JOSE CARLOS MAS   AAVV MERIDIÀ

SRA.  TICA PALAU   AAVV EL FARO

Representants Associacions Sectorials

SR.  ANDRES J. CARRILLO VALLS  A. C. Grup  SCOUT

SRA. ANTONIA MIRALLES  CUMBA  A. C.  UNIO MUSICAL DEL GRAU

SECRETARI

SR. ROMAN  SIMO  GOMEZ

EXCUSEN  LA  SEUA  ASSISTÈNCIA:  SR.  ENRIC   PORCAR  MALLEN  (Grup  Municipal
Compromís),  SR.  LORENZO   CUMBA  (  Compromis),SRA.  CRISTINA  GAVARDA   ORTIN
(Ciutadans) i  SRA ALBA BELTRAN MIR (AMPA La Marina), SRA.  LIDON RIBERA SORIANO
(Grup Municipal Socialista).

NO ASSISTEIXN: CLEMENT MIRÓ PONS ( AAVV El Pinar)
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Ordre del dia. 

1°.- Aprovació de les actes de 28 de gener de 2019 i 1 d'abril de 2019

2n.- Informació variada  Tte. Alcalde

3r.- Precs i preguntes

En el  Saló  de  Reunions  de la  Tinença  Alcaldia del  Grau  de  Castelló,  situada en
Passeig  Buenavista 28, sent les  19.30 del dia  de 29 d'abril  de 2019 sota la presidència del
Exmo. Senyor Tinent d'Alcalde,  Rafael Simó Sancho,  es reuneixen els/as  sres/as esmentats
amb  la  finalitat  de  constituir  sessió ordinària de  la  Junta  Municipal  de  Districte  Marítim,
comptant amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1.- APROVACIÓ SI ESCAU DE LES ACTES DE LES SESSIONS ORDINÀRIES DE LA JUNTA
DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADES EL 28 DE GENER de 2019 I L'1 D'ABRIL DE 2019
RESPECTIVAMENT

El Sr. President, va preguntar als presents si tenien alguna objecció que fer a l'acta de la
sessió ordinària celebrada el passat 28 de gener de 2019. 

No havent-hi cap objecció s'aprova per unanimitat

Posteriorment el Sr. President, va preguntar als presents si tenien alguna objecció que
fer a l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat 1 d'abril de 2019. 

No havent-hi cap objecció s'aprova per unanimitat

2.- INFORMACIÓ VARIADA TINENTA ALCALDE

El Sr. President va comentar als presents que els Pressupostos Participatius estaven en
fase d'avaluació per part dels Tècnics Municipals i va informar que hi ha diverses propostes que
afecten el Grau – que segurament passaran el sedàs – i que a partir de juny es podran votar.

A continuació va donar  als  membres de la  Junta de Districte  la  primícia  de la  nova
modalitat de Bono  Activa’t que entraria en vigor a partir de maig. Va explicar que estava pensada
per a gent amb baixes rendes, que en la web de l'Ajuntament de Castelló estan explicats els
requisits per a poder optar a ella i que el seu preu seriosa de 6€ cada 6 mesos, igual que el Bo
Activa’t  Argent. Va afegir que depenent del tipus de família – monoparental o  biparental – i el
nombre de fills, s'apliquen uns coeficients correctors.

Seguidament va anunciar que durant la setmana vinent s'iniciaren les obres al Parc de la
Panderola,  aclarint  que  havien  tardat  una  mica  mes  perquè  l'empresa  havia  sol·licitat  iniciar
després de setmana santa per a evitar aturades.

Finalment,  el  Sr. Secretari va mostrar als presents un llistat  amb totes les despeses
realitzades durant aquests últims 4 anys en el Districte Grau que s'han abonat del compte de
Juntes de Districte, quedant a manar-li'ls a tots en format  digita.

El Sr. President va comentar que en 2017 la quantitat gastada va ser molt mes alta que
en els anys restants pel fet que els restants districtes a penes havien utilitzat els fons que els
corresponien, de manera que aqueixos diners es va invertir en el Districte Grau.

3.- PRECS I PREGUNTES.

La  Sra.   Forés  va comunicar  als  presents  que havien  instal·lat  un mesurador  de la
qualitat de l'aire fix en el  CEIP La Marina i que es  podia consultar en línia.

El  Sr. President va contestar que no era fix, ja que s'havia instal·lat al pati de manera
provisional i es podria consultar durant 1 o 2 mesos.

El  Sr. Carrillo va tornar a sol·licitar la reposició del desfibril·lador robat en el  CF Sant
Pere..

Va contestar el Sr. President que entre li ho recordaria al Sr.  Porcar.
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 Exmo. Ajuntament de Castelló de la Plana  

El Sr. Mes va tornar a preguntar si es repintarien els senyals en la zona del va riure.

El Sr. President i el Sr. Secretari li van recordar al Sr. Mes que ja el va preguntar en la
passada sessió i que la resposta constava en l'acta. El  Sr President li va explicar el mateix que
en anteriors ocasions, que els tècnics es neguen a realitzar actuacions en una zona sobre la qual
l'Ajuntament no té competències, ja que pertany a la  Confederació Hidrogràfica del  Jucar,  i
damunt aquesta quan se li ha sol·licitat el permís per a realitzar les corresponents actuacions s'ha
negat a concedir-lo per escrit. Va afegir que el no anava a ordenar una actuació contra el criteri
tècnic i per a la qual a més no tenia competència .

La Sra. Palau va comentar que diversos veïns li havien sol·licitat que s'incrementara la
vigilància al Parc de la Pineda respecte de la gent que deixa solts els gossos i que no recullen les
seues deposicions.

El Sr. President va contestar que informaria Policia.

I  sent  els  20:  00h  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  per  no  haver-hi  mes
assumptes  que tractar,  el  senyor  President  va  voler  agrair  als  presents  la  seua col·laboració
durant tota la legislatura i posteriorment alça la sessió, de tot això, com a Secretari en dono fe i,
per deixar-ne constància , alce la present acta que signe al costat del Sr. President de la Junta
Municipal de Districte.
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